
 
 

PRESS NOTE 

Saipem: majority collective agreement regarding the reorganisation project of the company 

Saipem SA  

 

Montigny-le-Bretonneux, 27 October 2017 - On 25 October 2017, Saipem SA and Trade Union 

Organisations signed an agreement, pursuant to Article L. 1233-24-1 Code du Travail (French 

labour code), regarding the company reorganisation project. 

Said agreement is currently being assessed by Direccte, the French Regional Department for 

Business, Consumer Spending, Competition, Labour and Employment, which must authorise the 

effects. 

 

Saipem is a world leader in drilling services, as well as in the engineering, procurement, construction and 
installation of pipelines and complex projects, onshore and offshore, in the oil & gas market. The 
company has distinctive competences in operations in harsh environments, remote areas and deep water.  
Saipem provides a full range of services with “EPC” and “EPCI” contracts (on a “turn-key” basis) and has 
distinctive capabilities and unique assets with a high technological content. 

 

Website: www.saipem.com 
Switchboard: +39 0244231 
 
Media relations 
Tel: +39 0244234088; E-mail: media.relations@saipem.com 
 
Brunswick Group Italy press office 
Tel: + 39 0292886200; E-mail: SAIPEMITALY@BrunswickGroup.com 
 
Brunswick Group UK press office 
Tel: + 44 02074045959; E-mail: SAIPEM@BrunswickGroup.com 
 
Relations with institutional investors and financial analysts 
Tel: +39 0244234653; Fax: +39 0244254295; E-mail: investor.relations@saipem.com 
 
Contact point for retail investors  
E-mail: segreteria.societaria@saipem.com 
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NOTE DE PRESSE 

Saipem: accord collectif majoritaire portant sur le projet de réorganisation de la société 

Saipem SA 

 

Montigny-le-Bretonneux, le 27 octobre 2017 - Le 25 octobre 2017, Saipem SA et les organisations 

syndicales ont signé, au sens de l’article L1233-24-1 du Code du travail, un accord relatif au 

projet de réorganisation de l’entreprise. 

Cet accord est en cours d’évaluation par la Direccte, l’administration régionale française du 

travail, qui devra en autoriser les effets. 

 

Saipem est l’un des leaders mondiaux en matière de forage, ingénierie, approvisionnement, construction 
et installation de conduites et grands travaux dans le secteur pétrolier et gazier, en mer et à terre, et 
gère notamment des projets dans des environnements difficiles, des espaces lointains et en eaux 
profondes.  Saipem fournit une gamme complète de services avec des contrats sur une base “EPC” et/ou 
“EPCI” (clés-en-main) et dispose de compétences distinctives et de ressources hautement technologiques. 

 

Site Internet : www.saipem.com 
Tél. standard : +39 0244231 
 
Relations avec les médias : 
Tél. : +39 0244234088; Courriel : media.relations@saipem.com 
 
Bureau de presse Brunswick Group Italy 
Tél. : + 39 0292886200; Courriel : SAIPEMITALY@BrunswickGroup.com 
 
Bureau de presse Brunswick Group UK 
Tél. : + 44 02074045959; Courriel : SAIPEM@BrunswickGroup.com 
 
Relations avec les investisseurs institutionnels et les analystes financiers 
Tél. : +39 0244234653; Fax: +39 0244254295; Courriel : investor.relations@saipem.com 
 
Contact pour les investisseurs individuels  
Courriel : segreteria.societaria@saipem.com 
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